
Beste Zwalmenaren

U vaccineerde zich massaal. Profi ciat 
en dank daarvoor. Langzaam maar 
zeker normaliseert het leven zich 
weer. Hoewel voorzichtigheid geboden 
blijft, hopen we van ganser harte dat 
we de komende feestdagen opnieuw 
met familie en vrienden mogen 
doorbrengen. In dit huis-aan-huisblad 
staan we even stil bij een aantal leuke 
momenten in 2021, ook al verliep niet 
alles even makkelijk. De 11 juliviering, 
ons spaghettifestijn, de opening van 
de kapel van Wijlegem … Er was 
een fl inke dosis creativiteit en inzet 
nodig om de dingen georganiseerd te 
krijgen. Maar dat is ons uiteindelijke 
zeer goed gelukt!

Naast de coronapandemie staan we 
nog voor vele andere uitdagingen. Ook 
in Zwalm worden we geconfronteerd 
met de effecten van de klimaatveran-
dering. Vlaams minister van Omgeving 
Zuhal Demir maakt fl ink werk van een 
leefbaar Vlaanderen. Onder haar 
beleid werden al meer dan een 
miljoen bomen aangeplant. Daarnaast 
zorgt de ‘blue deal’ ervoor dat er 
tijdens de warme zomermaanden 
geen drinkwatertekort zal ontstaan.

Tot slot wil ik in naam van ons ganse 
N-VA-bestuur alle Zwalmenaren een 
vrolijk kerstfeest en een fi jn eindejaar 
toewensen. Geniet van het samenzijn 
met familie en vrienden en alvast een 
fantastisch begin van het nieuwe jaar!

Freddy 
Huyghebaert
Voorzitter

25 hectare extra natuurgebied 
voor provincie
De provincie Oost-Vlaanderen kocht 51 waardevolle percelen in de 
Scheldevallei verspreid over de gemeenten Zwalm, Gavere en Kruisem. 
In totaal gaat het om een oppervlakte van net geen 25 hectare moerasbos, 
natte meersen, weilanden en een laagstamboomgaard. Een omvangrijke 
oppervlakte die in één keer kon worden verworven. Een unieke kans die 
onze gedeputeerden niet lieten liggen.

De aankoop biedt een meerwaarde voor het natuurbeleid en voor het behoud 
en herstel van de biodiversiteit in de vallei van de Bovenschelde. De provincie 
wil dat gebied ecologisch verder opwaarderen en inzetten voor natuureducatie 
en -recreatie. Het sluit immers aan op het provinciaal natuurgebied De Kaai-
meersen, waar ook het natuureducatief centrum De Kaaihoeve gevestigd is. 

Dat is een populaire natuurplek van twaalf hectare, waar dagelijks mensen met 
de fiets of te voet ontspannen of waar natuurliefhebbers watervogels komen 
spotten. Het bestaande natuurgebied verdrievoudigt dus in oppervlakte. We 
zijn onze gedeputeerden Kurt Moens en Ann Vervliet (de opvolger van Annemie 
Charlier) daarvoor zeer dankbaar.

Peter Van Den Haute, Louis Ide en gedeputeerden Kurt Moens en Ann Vervliet.

Zwalm
N-VA Zwalmwww.n-va.be/zwalmzwalm@n-va.be

Geniet van het najaar!
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De coronacrisis brengt heel wat uitdagingen met zich mee. Het gemeentebestuur 
werkt ook in moeilijke tijden verder aan nieuwe initiatieven in Zwalm.

Door de coronamaatregelen was het ook 
dit jaar niet mogelijk om een Vlaanderens 
Mooiste Marathon te organiseren. “Maar dat 
betekent niet dat er dit jaar niet kon worden 
gelopen”, zegt schepen van Sport Peter Van 
Den Haute. Vlaanderens Mooiste Marathon 
ging dit jaar virtueel. “Naast een marathon 
konden sportievelingen kiezen uit maar liefst 
zes extra looproutes: twee van vijf kilometer, 
twee van tien kilometer en twee van 21 kilo-
meter. Deelnemen was gratis.

Van downloaden gesproken, 
onze schepen Peter Van Den 
Haute, bevoegd voor externe 
communicatie, lanceerde ook de 
Zwalmse app. Al meer dan 1.000 
Zwalmenaren installeerden de 
app. U ook?

Misschien worden van onze schepen op zijn plank-
je in de toekomst wel dronebeelden gemaakt, nu 
een groep enthousiaste kinderen van 8 tot 13 jaar 
op de drone initiatie de fijne kneepjes van het vlie-
gen konden aanleren. Je bent gewaarschuwd, Peter!

Voor wie het liever niet digitaal, maar fysiek doet, wa-
ren er skateboard initiaties voor jongeren tussen 12 en 
18 jaar oud. Het was lang geleden dat onze schepen nog 
zelf op een plankje met vier wieltjes stond, maar naar 
verluid lukte het hem wel nog. Een oude vos …

Voor onze Zwalmse jongeren was er 
trouwens niet alleen digitaal amu-
sement, maar ook digitaal ‘serieus’. 
De Zwalmse scholen kregen dankzij 
Ben Weyts bijna 100.000 euro om te 
investeren in informatica.

De Vlaamse Regering koos resoluut voor 
een referentieregio Vlaamse Ardennen. 
De lokale N-VA-afdelingen zijn tevre-
den met de eerste officiële erkenning en 
afbakening van de Vlaamse Ardennen 
sinds de ingebruikname van de benaming 
op het einde van de negentiende eeuw. 
Stemmen die de regiovorming wilden 
beperken tot regio Zuid-Oost-Vlaanderen 
of ons liever bij de Denderstreek zagen 
aansluiten, haalden hun slag niet thuis.

Ook ‘geocoachers’ 
kunnen vanaf nu onze 
natuurpracht en erfgoed 
ontdekken. Gewapend 
met je GPS of smartphone 
zoek je op basis van 
coördinaten de caches 
die op de mooiste plekjes 
in Zwalm verborgen zijn.

Naar aanleiding van de honderdste verjaardag 
van het WK dat onlangs in Vlaanderen plaats-
vond, werd er een nieuwe fietsroute met drie 
WK-borden uitgestippeld. Wie ze vond en een 
toffe selfie nam, kon een leuke prijs winnen.

In Beerlegem kunnen kinderen tijdens een korte 
wandeling, die samen met de heemkring Zwalm 
werd uitgedokterd, op zoek naar ‘De Schat van 
Beerlegem’. De zoektocht laat hen kennismaken 
met onze geschiedenis. Zou de schat te vinden 
zijn tussen de Merovingische graven van weleer?

‘Zwalm Kluistert’ schoot opnieuw uit de 
startblokken met een fantastisch optreden 
van Stef Bos in de kerk van Beerlegem.

Corona krijgt Zwalm niet klein

zwalm@n-va.be
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Erfgoed in onze gemeente
Geregeld is ons Zwalms erfgoed onderwerp van discussie in de 
gemeenteraad. De N-VA werpt zich daarbij op als hoeders van wat 
onze voorouders ons hebben nagelaten.

De kapel van Wijlegem en de kerk van 
Hundelgem werden een paar jaar geleden 
gerestaureerd onder de bevoegdheid van 
Geert Bourgeois, die op aangeven van 
N-VA Zwalm ook het dorpsplein van 
Rozebeke en het schooltje van Neder-
zwalm beschermde, waardoor laatst-
genoemde van de sloophamer werd gered. 
Ook het Vereeckenorgel van Dikkele 
beschermd. Onder impuls van Louis Ide, 
zelf organist, wordt nu volop gewerkt 
door een groep vrijwilligers om voldoen-
de fondsen te vergaren voor de restauratie 
ervan.

Onze visie op erfgoed
De N-VA heeft een heel duidelijke visie op 
wat erfgoed moet zijn, wat het kan be-
tekenen voor de huidige generaties en 
waarom we erin moeten investeren. In 
een toespraak voor de Raadsvergadering 
van de Oost-Vlaamse Heemkringen 
verwoordde onze schepen van Erfgoed 
het zo:

“Iedereen is kind van zijn tijd, zegt men 
weleens. En dat klopt, voor een stuk, want 
elk van ons is ook een kind van de tijden 
die achter ons liggen. Elk van ons draagt 
daar  iets van in zich Dat klopt groten-
deels, want elk van ons is een kind van de 
tijden die achter ons liggen. Elk van ons 
draagt daar iets van in zich: het Vlaan-
deren waarin we leven, het volk en de 

cultuur waarvan we deel uit-
maken, onze taal … Uit dat 
verleden kunnen we zoveel 
leren, voor vandaag, maar 
ook voor morgen. Zo kunnen 
niet alleen wij, maar ook de 
toekomstige generaties leren 
over wat goed was en over 
wat beter had gekund. Aan de 
hand van onze voorgangers 
kunnen we ontdekken wie we 
zelf zijn, als mens, als volk.”

Twaalfdorpenparadijs
Zwalm wordt ook weleens 
het twaalfdorpenparadijs of 
de molengemeente genoemd, 
vanwege de water- en wind-
molens op ons grondgebied. 
Twaalf dorpen betekent hier 
ook twaalf kerken én een grote kapel. 
Daarmee zijn we samen met de gemeente 
Heers kampioen in het aantal kerken per 
inwonersaantal. Van verschillende gebou-
wen gaat de geschiedenis meer dan 1.000 
jaar terug. Bijna al die gebouwen staan 
vandaag leeg en hebben geen geloofsfunctie 
meer. Er rijzen dan ook steeds meer stem-
men: “Ach, dienen ouden boel, dat kost 
alleen maar geld, doet dat weg.”

Toch is dat voor ons geen optie. We willen 
onze monumenten een nieuwe en vooral 
zinvolle bestemming geven. Daarom 

zetten we ons erfgoed graag in de kijker, 
onder meer op Erfgoeddag en Open-
monumentendag. Ondanks de voorbije 
twee edities in coronatijd, hadden we 
graag ook een historische verjaardag 
gevierd. Al kan dat ook nog volgend jaar. 
Hoe dat kan, laten we u graag ontdekken 
in 2022. Want 1200 kaarsjes uitblazen, 
dat doe je niet zomaar.

Nu de pandemie stilaan achter ons ligt, 
kunnen we er weer volop voor gaan: we 
mogen terecht trots zijn op ons erfgoed!

Spaghettifestijn
Het Zwalmse N-VA-bestuur bereidde maar liefst 281 liter verse 

spaghettisaus. Alles gebeurde in open lucht en dus ook coronaveilig.

11 juliviering
Op 2 juli vierde Zwalm - nog steeds coronaveilig - samen met ‘Die Verdammte 
Spielerei’ het feest van onze Vlaamse Gemeenschap. Het was weer een gezellige 
bedoening, net als in 2019. In 2020 moesten we jammer genoeg een editie 
overslaan. Hopelijk hoeven we dat in de toekomst niet meer te doen.

Schepen Peter Van Den Haute, minister Matthias 
Diependaele en gemeenteraadslid Louis Ide bij de 
heropening van de kapel van Wijlegem.

www.n-va.be/zwalm
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Werken 
aantrekkelijker maken 

door de belastingen op 

arbeid te verlagen: onder 

minister van Financiën Johan 

Van Overtveldt daalt de 

totale belastingdruk met 

10 miljard euro.

In 2013 keurt het 

Vlaams Parlement 

het Inburgeringsdecreet

van Geert Bourgeois goed. 

Van nieuwkomers wordt 

verwacht dat ze inburgeren 

en Nederlands leren.

arbeid te verlagen

minister van Financiën Johan Met Jan Jambon, Steven Vandeput en Theo Francken als federale ministers maakt het land de omslag naar een echte veiligheidscultuur.Terrorisme, mensensmokkel en cybercriminaliteit worden veel steviger aangepakt.

Als minister van 
Binnenlands Bestuur 

legt Liesbeth Homans in 
2016 de contouren vast van 

een stevige afslanking van de 
provincies en de efficiënte 
hervorming van gemeente 

en OCMW.
In 2019 voert minister 

van Dierenwelzijn 
Ben Weyts het verbod op

onverdoofd slachten in. Als 
minister van Onderwijs stelt hij 
kennisoverdracht, leerkrachten 

en kwetsbare kinderen 
centraal.

Terrorisme, mensensmokkel en 

Matthias 
Diependaele voert 

als minister van Wonen 
de strijd tegen sociale fraude
op. Wie een eigendom heeft 
in het buitenland, heeft geen 

recht meer op een sociale 
woning in Vlaanderen. 

recht meer op een sociale 
woning in Vlaanderen. 

Sinds Zuhal Demir 
minister werd in 2019, 
zijn er in Vlaanderen al 

meer dan 1 miljoen nieuwe 
bomen geplant. De N-VA 
is de enige echte groene 

partij in Vlaanderen.

De N-VA verdedigt al twintig jaar de politieke, sociale, economische 
en culturele belangen van de intussen 6,5 miljoen Vlamingen. 
Daarbij is de N-VA steeds uniek gebleven: allesbehalve een 
traditionele systeempartij en allesbehalve dogmatisch of steriel 
extremistisch. Kom daarom samen met de andere 40.000 leden op 
de barricaden staan en word nu lid van de N-VA. 

Surf naar www.n-va.be/word-lid
Mail naar leden@n-va.be
Bel naar 02 219 49 30

centraal.
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“ Onze ambitie 
blijft na twintig jaar 

nog steeds dezelfde: 
een welvarend, veilig en 
vrij Vlaanderen, waarin 

elke Vlaming erop 
vooruitgaat.”

Twintig jaar geleden, op 13 oktober 2001, zag de Nieuw-
Vlaamse Alliantie het levenslicht. Sindsdien drukt de N-VA 
duidelijk haar stempel op de Vlaamse samenleving, zowel 
in de oppositie als met kordaat beleid. Denk maar aan deze 
realisaties:

De N-VA: al 20 jaar
nuttig en nodig

014229


